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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr LXXIV/2024 
z LXXIV Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 25 kwietnia 2024 roku 
 
LXXIV Sesja w dniu 25 kwietnia 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2024 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:28 tego samego 

dnia. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Marcin Czerniej  

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Mateusz Kot 

7. Elżbieta Kozłowska  

8. Maciej Kriwienok  

9. Adrian Lepiarczyk – nieobecny  

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona  

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 
  

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek   

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Górecka Gizela – nieobecna     

5. Juraszek Adrian 

6. Krybus Jan    

7. Hawro Przemysław   

8. Waśniowska Marcelina   

9. Węglorz Wojciech – nieobecny  
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oraz  
 

Pan Paweł Macha – Burmistrz Miasta 

Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Pani Emilia Bluszcz-Witek – Radca Prawny 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa 

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Patrycja Treffon – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Pani Katarzyna Emrich – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej 

Pani Elwira Kalicińska – Podinspektor w Referacie Edukacji, Sportu i Promocji 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
  Pan Gerard Depta – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXXIV sesję Rady Miejskiej w Kuźni   

  Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 14 radnych, co czyni obrady  

  prawomocnymi.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

Uwag do porządku, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

 

 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
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Przyjęty porządek obrad LXXIV sesji przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr LXXIII/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

5.3 zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich części będących 

własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy de minimis, 

5.4 ustanowienia Nagród Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, za promocję miasta, 

5.5 określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.6 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2024, 

5.7 wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kuźnia Raciborska na 

okres powyżej 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

8. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr LXXIII/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LXXIII/2024.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące  

przedstawił Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha.   

Wypowiedź Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad LXXIV Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Uwag, ani pytań do omawianych tematów nie zgłoszono. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

5.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poprosiła Panią Skarbnik o podanie realnego deficytu 

– dokładnej kwoty. Pani Skarbnik podała dokładną kwotę, a do tematu odniósł się również 

Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska. Szczegóły wypowiedzi dostępne są na nagraniu obrad  

LXXIV Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska (II wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/575/2024 
 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska.  

Uwag nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok (II wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/576/2024 
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5.3 zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich części 
będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy  
de minimis. 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała 

Przewodnicząca Komisji Pani Grażyna Tokarska. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub ich części będących 

własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy de minimis (II wersja 

projektu uchwały).  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/577/2024 
 
5.4 ustanowienia Nagród Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, za promocję miasta. 
Projekt uchwały omówiła Pani Elwira Kalicińska – Podinspektor w Referacie Edukacji, Sportu  

i Promocji. 

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała projekt pozytywnie,  

o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Maciej Kriwienok. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
ustanowienia Nagród Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, za promocję miasta. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Manfred Wrona, Ilona 

Wróbel, Henryk Wrzosok 

 



Strona 6 z 9 
 

PRZECIW (1) 
Roman Wilk 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/578/2024 
 

5.5 określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska. 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha. Komisja Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard Hanusek. 
Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/579/2024 
 
5.6 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2024. 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha. Komisja Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard Hanusek. 

Uwag nie wniesiono. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2024.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 
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NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/580/2024 
 
5.7 wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kuźnia 
Raciborska na okres powyżej 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia tej umowy. 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Miasta Pan Paweł Macha. Komisja Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Gerard Hanusek. 

Uwag nie wniesiono. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kuźnia 

Raciborska na okres powyżej 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia tej umowy. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Grażyna Tokarska, Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred 

Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

NIEOBECNI (1) 
Adrian Lepiarczyk 
 

Uchwała nr LXXIV/581/2024 
 
6. Wnioski. 
 

Na LXXIV sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej wniosków nie zgłoszono. 

Natomiast Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa na wniosek zgłoszony 

przez Pana Manfreda Wronę podczas LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej w dniu 

07.03 2024 r. – przedstawił zebranym wszystkie podjęte działania dotyczące budowy przedszkola 

w Rudach. Zostały zebranym wyświetlone najważniejsze dokumenty dot. ww. sprawy. 

Radny Pan Manfred Wrona odniósł się do przedstawionych informacji. Do dyskusji odniósł się 

również Przewodniczący Rady Miejskiej, Burmistrz Miasta oraz Radni. 

Podjęta dyskusja dostępna jest na nagraniu obrad LXXIV Sesji Rady Miejskiej udostępnionym  

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał również wszystkim Radnym o złożeniu  

do 30 kwietnia bieżącego roku oświadczenia majątkowego. 

Przekazał również, że w systemie eSesja w pkt. 7 porządku obrad zostały załączone dla Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej sprawozdania działalności stałych Komisji, tj.: 

- Komisji Rewizyjnej, 

- Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

- Komisji Budżetu i Finansów, 

- Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, 

- Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Sprawozdania z działalności Komisji zostały przygotowane za 2023 rok oraz za okres od 

01.01.2024 roku do końca kadencji. 

Przewodniczący zapytał Radnych, czy są uwagi bądź pytania do przedłożonych sprawozdań. 

Do sprawozdań z działalności Komisji nie wniesiono uwag, ani pytań. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Gerard Depta przekazał, że ósma kadencja Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej dobiega końca. Była to wyjątkowa kadencja, trwała prawie pięć i pół 

roku. Było to pięć lat bardzo pracowitych, w trakcie których udało się zrealizować bardzo wiele 

inwestycji. Często mówiło się, że Radni na sesjach milcząco głosują nad uchwałami, otóż nic 

bardziej mylnego. Każda z uchwał była dokładnie przeanalizowana na posiedzeniach Komisji, 

podczas których trwały merytoryczne dyskusje, bo taką przyjęliśmy w tej kadencji metodę pracy. 

Dlatego na sesjach podejmowaliśmy uchwały niemal jednogłośnie i za taką formę pracy  

i podejście wszystkim serdecznie dziękuję. Pan Gerard Depta przekazał, że bycie 

Przewodniczącym Rady Miejskim było wielkim zaszczytem i odpowiedzialnością. Podziękował 

również za zaufanie oraz przekazał, że wszyscy powinni być dumni z efektów pracy. Następnie 

Przewodniczący wszystkim bardzo serdecznie podziękował za bardzo dobrą współpracę, 

podziękował Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej, Burmistrzowi Miasta, Pani Sekretarz,  

Pani Skarbnik, Radnym, Sołtysom, Dyrektorom jednostek organizacyjnych, pracownikom Urzędu, 

Kierownikom Referatów oraz Prezesowi Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji,  

a także życzył wszystkim dalszych sukcesów i wytrwałości w dążeniu do wyznaczonych celów. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał zebranym, że Pan Manfred Wrona od 

25 lat jest Radnym Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej, czego gratuluje i dziękuje za tak długi czas 

pracy na rzecz lokalnej społeczności oraz życzy dużo zdrowia, spokoju i dalszych sukcesów  

w życiu osobistym i społecznym. Do życzeń i gratulacji dołączył się również Burmistrz Miasta, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej oraz wszyscy Radni. 

Pan Manfred Wrona przekazał wszystkim serdeczne podziękowania oraz opowiedział, jak na 

przełomie lat wyglądała praca poszczególnych kadencji, a następnie życzył wszystkim wszystkiego 

dobrego. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej oraz Burmistrz 

Miasta przekazali Sołtysom – Pani Marcelinie Waśniowskiej oraz Panu Janowi Krybusowi 

gratulacje i podziękowanie  za wieloletnią pracę na rzez lokalnej społeczności. 

Sołtysi podziękowali wszystkim za współpracę i życzyli wszystkim wszystkiego dobrego. 

Na koniec Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała za współpracę na wysokim poziomie  

z Przewodniczącym Rady Miejskiej, a następnie Burmistrzowi Miasta, pracownikom Urzędu 

wszystkim Kierownikom i Dyrektorom podległych jednostek, stowarzyszeniu, za współpracę, 

przygotowywane dokumenty, Radnym i wszystkim mieszkańcom gminy Kuźnia Raciborska. 

Pełne wypowiedzi gratulacji, podziękowań dostępne są na nagraniu obrad LXXIV Sesji Rady 

Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 
8. Zakończenie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował 

wszystkim za udział i zamknął LXXIV Sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Gerard Depta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


